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Město Bystřice 
Dr. E. Beneše 25 
257 51 Bystřice 

Telefon: 317 793 217 
E-mail: podatelna@mestobystrice.cz 
ID datové schránky: p8xbe7a 
 

Z Á P I S  Z  J E D N Á N Í  O S A D N Í H O  V Ý B O R U  

 
   

O S A D N Í  V Ý B O R :   L Í Š N O  

D A T U M :     2 0 . 0 9 . 2 0 2 1  

  

Program: 

1) Zahájení 

2) Projednání žádosti paní Ordónězové na přemístění nádob na odpad v parcelách u transformátoru 

3) Informace o průběhu přípravy výstavby Spolkového domu v Líšně a umístění radaru v Líšně a okolí 

4) Schválení plánu všech aktivit v Líšně v roce 2021 vč. položkových rozpočtů jednotlivých akcí, vč. částek, o 
které se bude žádat v rámci dotační politiky. 

a) Naplánování a schválení brigád a aktivit OV Líšno vč. žádostí o dotace 

b) Naplánování a schválení aktivit ČČK Líšno vč. žádostí o dotace 

c) Naplánování a schválení aktivit Spolku Líšeňáček vč. žádostí o dotace 

5) Projednání náhradního termínu na uspořádání sportovního dne 2021 

6) Projednání přívodu el. energie k vánočnímu stromku na líšenské návsi 

7) Volná diskuze 

8) Závěr 

   

Prezence: 

Přítomni (Jména a příjmení): Jiří Hampešt, Marcela Macháčková, Zdenka Stibůrková, Milan Svejkovský,  
Jakub Šachl, Radim Škácha, Ivana Toušková 

Počet přítomných členů:  7 

Počet hostů:    0 

Počet omluvených:   1 (Martin Janda) 
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Zápis: 

 Jednání řídil předseda Osadního výboru Milan Svejkovský, ověřovatelem byl zvolen Jiří Hampešt. 

ad 2) Byla projednána žádost paní Ordónězové na přesun nádob na odpad – viz Usnesení č.1  
ad 3) M. Svejkovský informoval všechny zúčastněné o aktuálním průběhu přípravy na výstavbu spolkového 
domu. Veškerá dokumentace pro vypsání výběrového řízení na dodavatele stavby byla finálně dokončena. 
V tuto chvíli připravuje externí pracovník p. Hrdina vypsání VŘ. Cíl města Bystřice je ještě konce roku zahájit 
zemní práce. 
M. Svejkovský dále informoval členy osadního výboru o strategii města s pořizováním radarů s cílem, že 
radar by měl být umístěn i na příjezdu do Líšna od Bystřice. 
ad 4) Schválení plánu všech aktivit v Líšně v roce 2022 vč. položkových rozpočtů 

a) Jednotlivé aktivity byly projednány viz Usnesení č. 2 – č. 4.  

ad 5) J. Hampešt informoval o záměru Spolku Líšeňáček uspořádat sportovní den v náhradním termínu. 
Tentokrát proběhne sportovní den na zimním stadionu v Benešově. Všichni občané Líšna budou o akci včas 
informováni. 

ad 6) Osadní výbor pověřil Marcelu Macháčkovou a Jiřího Hampešta vyjednáváním s cílem zajistit přívod el. 
energie k vánočnímu stromku. 

ad 7) M. Svejkovský informoval o aktuální situaci s autobusovou dopravou mezi Líšnem a Bystřicí. Situaci řeší 
sám starosta M. Hodík. Ke zlepšení jízdního řádu pro školáky by mělo dojít od příštího měsíce. Nadále je 
však problém s dostupností autobusových linek pro zajištění nákupu v Bystřici a návrat zpět. M. Svejkovský 
bude dále řešit v rámci Komise pro osadní výbory se zástupci města a ostatními osadními výbory. 

Usnesení osadního výboru 

1. Usnesení č. 1 - Osadní výbor Líšno rozhodl/souhlasí/navrhuje/…  

Osadní výbor Líšno zamítá žádost paní Ordónězové na přesun nádob na odpad v parcelách u 
transformátoru a zároveň žádá město Bystřice o zajištění odstranění kamer monitorujících veřejné 
prostranství, které porušuje zásady GDPR. Jde o 2 kamery – jedna snímá prostor k dětskému hřišti a 
druhá snímá prostor u kontejnerů. 

Hlasování 

Pro: 7     proti: 0    zdržel se: 0     

Usnesení osadního výboru 

2. Usnesení č. 2 - Osadní výbor Líšno rozhodl/souhlasí/navrhuje/…  

Osadní výbor Líšno schválil termíny jarní a podzimní brigády v roce 2022 a zároveň schválil podání 
Žádosti o úhradu nákladů na brigády pořádané Osadním výborem Líšno v částkách 2.500,- Kč (jaro 
2022) a 2.500,- Kč (podzim 2022). Osadní výbor dále schválil 2 akce 
a)  „Rozsvícení vánočního stromku v Líšně“ a schválil podání Žádosti o úhradu nákladů na akci 
pořádanou Osadním výborem v částce 5.000,- Kč.  
b) „Ukončení roku u vagónu“ a a schválil podání Žádosti o úhradu nákladů na akci pořádanou 
Osadním výborem v částce 5.000,- Kč. 

Hlasování 

Pro: 7     proti: 0    zdržel se: 0     
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3. Usnesení č. 3 - Osadní výbor Líšno rozhodl/souhlasí/navrhuje/…  

ČČK Líšno předložil plán akcí na roce 2022 včetně položkových rozpočtů. Osadní výbor Líšno souhlasí 
s podáním Žádostí o dotace z rozpočtu města Bystřice následovně: Pořádání „Sousedského posezení 
2022“ v částce 7.000,- a „Pochod na Žebrák 2022“ v částce 3.000,- Kč. 

Hlasování 

Pro: 7     proti: 0    zdržel se: 0     

4.  Usnesení č. 4 - Osadní výbor Líšno rozhodl/souhlasí/navrhuje/…  

Spolek Líšeňáček předložil plán akcí na rok 2022 včetně položkových rozpočtů. Osadní výbor Líšno 
souhlasí s podáním Žádostí o dotace z rozpočtu města Bystřice následovně: „Sportovní den Líšno 2022“ 
v částce 10.000,- Kč, „Nohejbalový turnaj Líšno 2022“ v částce 4.000,- Kč a „Lampionový průvod 2022“ 
v částce 20.000,- Kč. 

Hlasování 

Pro: 7     proti: 0    zdržel se: 0     

 

 Úkoly plynoucí z jednání: 

Jméno a příjmení  Úkol  Datum splnění 

Milan Svejkovský Zpracovat online žádosti za Osadní 
výbor Líšno a doručit originály na 

podatelnu města Bystřice 

30/09/2021 

Marcela Macháčková Zpracovat online žádosti za  
ČČK Líšno a doručit originály na 

podatelnu města Bystřice 

30/09/2021 

Jiří Hampešt Zpracovat online žádosti za Spolek 
Líšeňáček a doručit originály na 

podatelnu města Bystřice 

30/09/2021 

Marcela Macháčková a Jiří Hampešt Zajistit přívod el. energie na náves pro 
rozsvícení vánočního stromku 

20/11/2021 

Milan Svejkovský Projednat úpravu autobusové linky pro 
spojení mezi Líšnem a Bystřicí, která by 

umožnila lidem zajištění nákupu 

30/10/2021 

Zápis zpracoval:     Milan Svejkovský  

Zápis ověřil:          Jiří Hampešt 

 


